
OKTATÁSI, KULTURÁLIS ÉS SPORTBIZOTTSÁG 
 

2009. február 17-ei ülésének 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
 
• 6/2009. (II. 17.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság az 

önkormányzat 2009. évi költségvetési rendeletének jóváhagyására készült 

előterjesztést és a költségvetési rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 

 

 

• 7/2009. (II. 17.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság az egyes 

hatáskörök gyakorlásának átruházásáról szóló 8/2004. (III. 26.) 

önkormányzati rendelet 2. § a) pontja értelmében jóváhagyja a Dorogi 

Márton Városi Művelődési Központ 2009. évre szóló munkatervét. 

 

 

• 8/2009. (II. 17.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a középiskola és 

az óvoda alapító okiratainak módosításáról szóló határozati javaslatot 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

 



J e g y z ő k ö n y v 
 
 
 
Készült: az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság 2009. február 17-ei üléséről 
 
 
Helyszín: Városháza, házasságkötő terem 
 
 
Jelen vannak: a bizottság tagjai a jelenléti ív szerint, 
 Kardos István alpolgármester, 
 Kürthy Ferencné irodavezető, 
 Kovács Lajos irodavezető, 
 Jeney Tibor irodavezető, 
 Petőné Papp Margit tanácsnok, főigazgató 
 Kissné Bogár Ildikó igazgató 
 Papp Lászlóné óvodavezető, 
 Rácz Józsefné megbízott vezető, 
 Tányér József megbízott igazgató, pályázó, 
 Borsosné Lekvár Erika igazgató, 
 Nagy Sándorné igazgató, 
 Pató Józsefné, intézményegység-vezető, 
 Fuchszné Benák Katalin pályázó, 
 Keserű Józsefné pályázó, 
 Szilágyi Irén szakértő, 
 Dr. Bényei Miklós szakértő, 
 Andrási Istvánné KKDSZ képviselője, 
 Lengyelné Tóth Mária irodavezető, 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Köszönti a megjelenteket, név szerint köszönti a könyvtár igazgatói beosztásra 
pályázókat. 
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mind a hét bizottsági tag jelen van az 
ülésen. 
Kérdezi, hogy a Különfélékben kíván-e valaki szólni? Amennyiben igen, úgy javasolja 
a 4. és 5. napirend felcserélését a zárt ülés miatt. Mivel nem jelezte senki, hogy a 
Különfélékben szólni kíván, javaslatot tesz a napirendek meghívó szerinti sorrendben 
történő tárgyalására. Kérdezi a bizottság tagjait, elfogadják-e a napirendeket. 
 
A bizottság egyhangú 7 igen szavazattal a napirendeket elfogadja. 
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1. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy a Városgazdálkodási Iroda vezetője az előterjesztő képviseletében 
kíván-e kiegészítést tenni az előterjesztéshez? 
 
KÜRTHY FERENCNÉ irodavezető 
 
2008-ban 3,5 milliárd volt a város költségvetése. 286 millió volt a beruházások 
tervezett keretszáma, ezzel szemben 1,5 milliárddal számolnak 2009-ben. Több 
beruházás (7) húzódott át 2008-ról és újak is indulnak, ez magyarázza a magas 
összeget. 
Működési költségvetés hiánya a koncepcióhoz képest kedvezőbben alakult. 
2008 szeptemberéig 86 millió forint volt a hiány, 2009-ben jelenleg ez az összeg 120 
millió forint. Ez a növekedés még nem tekinthető tragikusnak. Szigorú következetes 
gazdálkodás mellett kezelhető. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
A szokásos metódus szerint – bevétel-kiadás – van lehetőség a kérdésekre. 
Megkérdezi, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? 
Nincs. 
Az intézmények vezetőinek van-e kérdése? 
 
KISSNÉ BOGÁR ILDIKÓ igazgató 
 
A koncepció 2. oldalának lap alján olvasta, hogy az intézményi költségvetések 
létszámbővítést csak ott tartalmaznak, ahol azzal feladatnövekedés is párosul. Az 
intézménye esetében ő 1 fő létszámbővítést kért, gazdasági vezető munkakörre, és nem 
tudja, hogy miért nem kapta meg. A GESZ megalakulásakor a középiskolából 3 főt, de 
csak 1 munkakört vittek el. A többi feladatkör ott maradt 2 főre. Nem érti, miért nem 
kapta meg a kért 1 főt. Ki döntött erről? 
 
KÜRTHY FERENCNÉ irodavezető 
 
A GESZ létrehozása előtt készül egy tanulmány, ebben rögzítették a létszámot, a 
testület ezt hagyta jóvá! A GESZ vezetője már kezdeményezte az együttműködési 
megállapodás átdolgozását. Ez még nem lezárt téma. A 2008-as év kihozta a 
problémákat, a munkamegosztás tekintetében is. Ennek megvizsgálása után, az 
egyenletesebb és a feladatkörhöz igazodó munkamegosztással kerül sor a 
létszámprobléma megoldására. A követező rendeletmódosításkor kerül a képviselő-
testület elé a létszám megváltoztatása. 
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PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató 
 
Az Áhtv-ben július 1. után változások várhatók. Ez az alapító okiratok módosítását is 
eredményezi. Jelentős feladatok átrendeződnek, ezek a változások a GESZ-el együtt 
fognak történni. Nem született semmilyen egyéni döntés, csak a döntés 
meghozatalának elnapolásáról van szó. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Vélemények megformálására ad lehetőséget. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági tag 
 
Többször nekirugaszkodott az anyagnak. Legfontosabb számára, amit a költségvetés 
készítője preferál: 
- megmaradjon a működőképesség, illetve 
- a munkahelyek megtartása. 

 

Kevés a tartaléka az önkormányzatnak. Sok veszélyt rejtenek magukban a számok. 
Nehéz megítélni például, hogy mennyi fog az egyes adónemekből befolyni, ezt nehéz 
megtervezni. 
A költségvetés szerinte igen lebegős, sok a bizonytalansági tényező. Megítélése szerint 
nem ez az egy költségvetés lesz ebben az évben, amit a testület jóváhagy. 
A szakembereknek minden pillanatban felügyelni kell ennek a költségvetésnek a 
megvalósítását. Nagyon ingoványos az ország költségvetése, de reméli nem kell 
működési hitelt felvenni, mint oly sok önkormányzatnak. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 

Az elmúlt évihez képest történt változás. Szoros, fegyelmezett gazdálkodással tartható 
a tervezett költségvetés. Minden bevétel csökkent, ő is reméli, hogy nem kell 
működési hitelt felvennie az önkormányzatnak. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a költésvetéssel kapcsolatban. 
 

A szavazás eredménye: 6 igen, 1 tartózkodás. A bizottság elfogadásra javasolja. 
 

Kürthy Ferencné irodavezető távozik. 

 
6/2009. (II. 17.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
az önkormányzat 2009. évi költségvetési rendeletének jóváhagyására készült 
előterjesztést és a költségvetési rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek. 
 
Határidő: 2009. február 26. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
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2. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy kíván-e kiegészítést tenni megbízott intézményvezető asszony a 
munkatervhez? 
 
RÁCZ JÓZSEFNÉ megbízott intézményvezető 
 
Igyekeztek úgy összeállítani a munkatervet, hogy abban lehetőleg minden benne 
foglaltasson. Nincs kiegészíteni valója, várja a kérdéseket. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
A beszámolóban felemlítődött a lista, ami alapján küldik ki az egyes rendezvényekre a 
meghívót. Ez mikor készült, és milyen szempontok szerint?  
 
RÁCZ JÓZSEFNÉ megbízott intézményvezető 
 
Évente változik a lista. A témának megfelelően állítják össze a meghívottak körét. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Elavultnak tartja a listát. Ő számtalanszor elmenne a rendezvényekre, de nem kap 
egyetlen rendezvényre sem meghívást. 
 
SZABÓNÉ BOJTOR ÉVA bizottsági tag 
 
Sárréti Napok lesz-e? Nem igazán tűnik ki a programból. 
 
RÁCZ JÓZSEFNÉ megbízott intézményvezető 
 
Augusztus 1-jén a lovas napokkal kezdődik a Sárréti Napok. Kistérségi megbeszélés 
lesz február 27-én, és ekkor tudják összehangolni a kistérségi rendezvényeket, ezért 
nem szerepelnek még a konkrét programok, csak utalnak a rendezvényre. 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági tag 
 
Miért nincs a hétvégén nyitva a művelődési ház? Egy ilyen városban nyitva kellene 
lenni. Hétvégén lehetne összehozni olyan csoportokat, akiket hét közben nem lehet, 
mivel vagy dolgoznak vagy tanulnak, vagy nincsenek itthon. 
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RÁCZ JÓZSEFNÉ megbízott intézményvezető 
 
Tettek már erre lépéseket. Az ifjúsági koncepció alapján már tárgyalásokat kezdtek 
bizonyos szervezetek képviselőivel (teadélutánok, stb.). Az idősebb korosztályt is meg 
kívánják célozni a hétvégi programokkal. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
A létszám nagyon kevés a hosszabb nyitva tartáshoz, így is problémát jelent a túlórák 
kiadása. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Tetszik, hogy minden réteget megcéloztak. Az ünnepek tekintetében nagyon széles 
skálát átölel a programterv. Sok sikert kíván a megvalósításhoz. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Kíván-e még valaki véleményt nyilvánítani? 
Nem. 
A rendezvények változatosak, valamennyi korcsoportot bevonják a megvalósításba. 
 
A határozati javaslatot elfogadásra javasolja a bizottságnak, hiszen átruházott 
hatáskörben döntenek. 
 
A szavazás eredménye: 7 igen. 
 
A bizottság a határozatot jóváhagyta. 
 
 
7/2009. (II. 17.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság az egyes hatáskörök gyakorlásának 
átruházásáról szóló 8/2004. (III. 26.) önkormányzati rendelet 2. § a) pontja 
értelmében jóváhagyja a Dorogi Márton Városi Művelődési Központ 2009. évre 
szóló munkatervét. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
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3. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Előterjesztő nevében kíván-e kiegészítést tenni irodavezető asszony? 
Nem. 
Kérdés? 
Vélemény? 
 
Ebben az évben többször kerül sor az alapító okiratok módosítására a jogszabályi 
változások miatt. 
A határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A szavazás eredménye: 7 igen. 
 
 
8/2009. (II. 17.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság a középiskola és az óvoda alapító 
okiratainak módosításáról szóló határozati javaslatot elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek. 
 
Határidő: 2009. február 26. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
A 4. napirend tárgyalása előtt bejelenti, hogy zárt ülés következik. Kéri, hogy csak 
azok a személyek maradjanak az ülésteremben, akik a pályázati eljárásban érintettek. 
 
A nyílt ülést berekeszti. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 F o d o r n é   S z a b ó   Mária T ó t h   László 
 jegyzőkönyvvezető bizottsági elnök 
 


